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Tisková zpráva 
Ozvěny Ekofilmu veřejnost nezaujaly 

 
 

První ročník Ozvěn Ekofilmu, které v rámci oslav Dne Země uspořádalo město Liberec v prostorách 

bývalého kina Varšava, se příliš nevydařil. Nejenže přišlo málo lidí, ale zejména kvalita filmů 

určených k promítání, byla podle náměstka primátora Jana Korytáře tristní.  

„Příště musíme věnovat přípravě akce větší pozornost. Amatérsky připravené filmy, které nepřinesly 

téměř žádné nové informace, byly ztrátou času a přítomným jsem se za špatný výběr na místě 

omluvil. Přesto si cením následné téměř dvouhodinové diskuse, která sice proběhla v komorním počtu 

asi deseti lidí, ale přinesla některé zajímavé podněty pro naši další práci,“ řekl Jan Korytář. „První 

ročník této akce nevyšel, za rok na tom musíme více zapracovat,“ doplnil. 

Na Ozvěnách Ekofilmu měli diváci možnost zhlédnout snímky s tématikou udržitelného dopravy a 

územního plánování. Jednalo se o výběr ze 40. ročníku mezinárodního festivalu Ekofilm, který 

proběhl v říjnu loňského roku na severní Moravě. Akce proběhla v kavárně bývalého kina Varšava, 

vzhledem k tomu, že hlavní sál stále čeká na rekonstrukci. 

 

 


